
Dobrý den, vážené dámy, vážení pánové, milé děti, 

všechny Vás srdečně zdravím. 

V tomto období blížícího se konce roku, snad každý z nás bilancuje. Hodnotí, 

co mu uplynulý rok přinesl, co se mu podařilo, ale i co se úplně nepovedlo. Dovolte i 

mně, abych se ohlédla za právě končícím rokem.  

Rok 2022 byl rokem zimních olympijských her, byl rokem předsednictví ČR v EU.  Byl to 

i rok, kdy zemřela nejdéle panující královna na světě, Alžběta II, která byla na trůně 

přes 70 let. 

Rok 2022 si asi všichni budeme pamatovat jako rok, kdy evropské události nabraly 

směr, který nikdo nepřepokládal. Rok, kdy ceny energií, a i ceny dalších vstupů 

vylétly ohromnou rychlostí vzhůru, a zatížily naše rozpočty. Rozpočty státní, obecní i 

rodinné. 

Všechny tyto události se každého z nás více či méně dotkly. 

Dotkly se i naší obce, našeho rozpočtu i našich možností financování připravovaných 

projektů na příští období. 

Každá krize má svůj vrchol, a po kterém se situace zase začíná uklidňovat. Doufám, 

že toto v dohledné době nastane, i když nejspíše se ceny nedostanou na hladinu 

před rokem 2021. 

V obci se nám v uplynulém roce podařilo dovést do zdárného konce 

papírovou přípravu velkých akcí, které nás v budoucnu čekají, tj. stavba kanalizace 

a vodovodu v celé obci a rekonstrukce rybníků v Rasochách. 

Chci věřit, že skutečná realizace příští rok započne podle našich plánů, tedy 

kanalizace a vodovod na jaře, rekonstrukce rybníků na podzim. 

Letos byla ukončena celková rekonstrukce veřejného osvětlení v Rasochách, a ve 

Lhotě byla vyměněna všechna svítidla. Přidali jsme kontejner na použitý textil a na 

kovové odpady. Snažte se, prosím, všichni třídit a také udržovat pořádek na místech, 

kde jsou všechny kontejnery na vytříděný odpad umístěny. 

Podařilo se získat dotaci ze Státního zemědělského a intervenčního fondu (na lavičky 

a infotabule) a z Ministerstva průmyslu a obchodu (na veřejné osvětlení). 

Rok 2022 byl i rokem volebním. Tentokrát se konaly volby do zastupitelstev 

obcí. Tyto volby rozvířily klidné vody v naší obci, přinesly rozbroje do naší malé 

komunity. 

Nyní, po několika měsících společné práce, se zdá, že snad všem zástupcům jde o 

stejnou věc, rozvoj a rozkvět obce. Že všichni budeme pracovat podle svého 

nejlepšího vědomí a svědomí a že všichni víme, že na prvním místě by měly být zájmy 

obce. 

Hned na začátku roku 2023 se budou konat další volby-tentokrát volba prezidenta 

naší republiky. Předpokládám, že nikomu z vás není lhostejné, kdo bude stát v čele 

naší země, a tedy využijete možnost svojí volby. Přeji vám šťastnou ruku. 



Jsem ráda, že jsme se letos mohli zase sejít u tradičních společných akcí, a 

budu se těšit na další setkávání. 

Chci poděkovat všem, kterým není jedno v jaké obci žijeme, a snaží se přiložit ruku 

k dílu. Ať již radou, připomínkou, kritikou či fyzickou pomocí. 

Děkuji zastupitelům, minulým i přítomným, za jejich práci, za jejich podporu. 

Na závěr vám všem chci popřát šťastné vykročení do nového roku 2023, klid a 

pohodu na práci, na rodinu, na přátele, na koníčky. A hlavně Vám přeji zdraví, 

protože bez toho není nic. 

Přeji nám všem, ať se nám daří podle našich představ! 

Šťastné a veselé! 

 

 


